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Protokół Nr XXIX/2017 
z XXIX sesji VII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 19 grudnia 2017 roku 
 

 Sesja Rady Gminy Fabianki rozpoczęła się o godz. 15.21 i trwała do godz. 1913. Uczestniczyli w niej 
radni według załączonej listy obecności, sołtysi oraz Rady sołeckie z terenu gminy, Wójt Gminy - Zbigniew 
Słomski, Sekretarz Gminy – Dorota Białkowska, Skarbnik Gminy – Wiesława Prajwos, Radca Prawny – 
Magdalena Cyrn – Kudelska, Radna Powiatowa Barbara Wałęza, Radny Powiatowy Jan KrzyŜanowski, Rad-
ny Powiatowy Tomasz Jezierski, Kierownik ZGK – Piotr Kujawski, Kierownik GOPS Maria Skotnicka, Kie-
rownik GZO – Marek Migdał, Kierownik RFZ - Waldemar Marciniak oraz kierownik GOSIR Marta Pryliń-
ska, a takŜe zaproszeni goście m.in. Starosta Włocławski Pan Kazimierz Kaca. 
 
 
Ad.1 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dokonał oficjalnego otwarcia XXIX sesji Rady Gminy Fabianki i po 

zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, Ŝe obrady są prawomocne z uwagi na wymagane kwo-
rum. Obecnych 14 radnych. Następnie powitał wszystkich Radnych, Radnych Powiatowych, Pana 
Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, Rady Sołeckie oraz zaproszonych gości. 

 
Ad.2 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał, czy są propozycje zmian w porządku dzisiejszej sesji.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zawnioskował, aby rozpatrzenie kilku projektów uchwał przenieść na 

kolejną Sesję RG. 
Pkt 9 ppkt 4 : w sprawie wyraŜenia zgodny na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewiden-
cyjnym Szpetal Górny, jednostka ewidencyjna Fabianki, 
Pkt 9 ppkt 5: w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyj-
nym Szpetal Górny, jednostka ewidencyjna Fabianki, 
Pkt 9 ppkt 6: w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym za-
sobem Gminy Fabianki na lata 2018 -2023”. 

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zawnioskował, aby pkt 5 dotyczący informacji  Przewodniczącego 

Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym oraz pkt 6 dotyczący sprawozdania 
z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym w szczególności z wykonywania uchwał Rady, zo-
stały przeniesione na kolejną sesję.  

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał zmieniony porządek obrad oraz zarządził głosowanie w 

sprawie przyjęcia całości porządku obrad z poprawkami włącznie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuj ących się” przyj ęła 
porządek XXIX sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie XXIX sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie porządku sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Wystąpienie Starosty Włocławskiego w sprawie podsumowania współpracy Gminy Fabianki i Starostwa 

Włocławskiego podczas modernizacji ul. Dobrzyńskiej. 
5. Wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy i Klubu „Jedność”. 
6. Uchwalenia budŜetu gminy na 2018 rok: 

a) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłoŜonym projekcie budŜetu, 
b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o moŜliwości sfinansowania planowanego deficytu, 

przedstawionego w projekcie uchwały budŜetowej na 2018 rok, 
c) analiza projektu budŜetu na 2018 r., 
d) wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy i Klubu Radnych „Jedność” dotyczące projektu budŜetu na 

2018 r., 
e) dyskusja 
f) podjęcie uchwały w sprawie budŜetu na rok 2018, 
g) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozy Fi-

nansowej, 
h) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2018 – 2038. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
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1) w sprawie zmian do budŜetu na 2017 rok, 
2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2017-2037, 
3) w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania z budŜetu Gminy Fabianki na rzecz samorządo-

wego zakładu budŜetowego środków finansowych wynikających z rozliczeń podatku od towarów i 
usług, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuń-
czych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowi-
tego zwolnienia od opłat i tryb ich pobierania, 

5) w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez gminę oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokry-
cie kosztów pogrzebu, 

6) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 r., 

7) w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Fabianki na la-
ta 2017-2023”, 

8) w sprawie uchwalenia „ Rocznego programu współpracy Gminy Fabianki z organizacjami pozarządo-
wymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018”, 

9) w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Fabianki, 
10) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komu-

nalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

11) w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2018 rok dla zakładu budŜeto-
wego, 

12) w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2018 rok, 
13) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, 
14) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Fabianki na 2018 r. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
10. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
11. Zakończenie sesji. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy ktoś z Radnych ma pytania do protokołu Nr XXVIII z 

sesji RG w dniu 26 października  2017 r. 
 
 Brak pytań.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 1 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciw” przyj ęła 
protokół Nr XXVIII/2017 sesji RG Fabianki z dnia 26 października 2017 roku. 
 
Ad.4 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – udzielił głosu Staroście Włocławskiemu w sprawie podsumowania 

współpracy Gminy Fabianki i Starostwa Włocławskiego podczas modernizacji ul. Dobrzyńskiej. 
 
Starosta Włocławski  – na wstępie podziękował za wdraŜanie młodzieŜy do Ŝycia gminy. Podziękował za 

okres dobrej współpracy przy przebudowie ul. Włocławskiej, która teraz słuŜy mieszkańcom. Dodał, 
Ŝe nie zapomina o ulicy Dobrzyńskiej, która właśnie została wykonana. Podziękował równieŜ za 
mądre i odwaŜne decyzje obecnej jak i poprzedniej Rady. Nadmienił, Ŝe tylko wzajemna współpraca 
pozwala na to, Ŝe ta Gmina zasługuje na szacunek. Dzisiaj moŜe powiedzieć, Ŝe Gmina Fabianki jest 
najbardziej dynamicznie rozwijającą się gminą obok Brześcia Kujawskiego. Tutaj moŜe mniej prze-
mysłu, ale pozwoleń na budowę jest najwięcej i przybywa mieszkańców. Tu mieszkańcy czują, Ŝe 
jest dobrze i sprowadzają się. Wasza Gminy liczy juŜ około 10 tyś mieszkańców. Zdaje sobie sprawę 
Ŝe i problemów przybywa, i Państwo radni równieŜ mają w związku z tym problemy, poniewaŜ kaŜ-
dy chce mieć tu dobre warunki i chce tu inwestować. Chciałby na te nadchodzące święta Ŝyczyć 
Wszystkim ciepła, miłości i serdeczności, otwartości dla drugiego człowieka i niech się spełnią i te 
małe i duŜe marzenia. 
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Wójt Gminy – W podziękowaniu za dobrą i owocną współpracę wręczył Staroście symboliczną statuetkę  
przedstawiającą serdeczny uścisk dłoni. 

 
Starosta Włocławski - z upowaŜnienia Marszałka Województwa wręczył Wójtowi certyfikat za wkład w 

najefektywniejsze w Polsce wykorzystanie środków finansowych w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego na lata 2007-2013 przez Województwo Kujawsko - Pomorskie. Podziękował za za-
proszenie na sesję i nadmienił, Ŝe niestety musi juŜ opuścić salę, poniewaŜ ma jeszcze inne spotka-
nia. 

 
Brak pytań do Starosty. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił o przedstawienie wniosków poszczególnych komisji oraz 

klubu „Jedność”. 
 
Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Rewizyjnej wypracowane na posiedzeniu w dniu 12 
grudnia 2017 roku (w załączeniu do protokołu). 

 
Radny Adam Cackowski  – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gminy, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego zorganizowanej wraz z Komisją BudŜetu i Fi-
nansów wypracowane na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2017 roku (w załączeniu do protokołu). 

 
Radny Błaszczyk Włodzimierz – odczytał wnioski z posiedzenia Klubu Radnych „Jedność” wypracowane w 

dniu 13.12.2017 r. Nadmienił, Ŝe członkowie Klubu Radnych „Jedność” zapoznali się z materiałami 
przygotowanymi na XXIX sesję Rady Gminy i omawiali bieŜącą sytuację w gminie. Dokonali 
szczegółowej analizy projektów uchwał. Radni Klubu nie wnieśli Ŝadnych poprawek do przedsta-
wionych projektów uchwał i w pełni je zaakceptowali. Członkowie Klubu Radnych będą jednogło-
śnie głosowali na sesji rady za przyjęciem projektów tych uchwał.  

 W innych sprawach omówiono bieŜącą sytuację mieszkańców gminy. Szczególną uwagę zwrócono 
na sprawy związane z występującymi podtopieniami na polach uprawnych, spowodowanymi długo-
trwałymi i często intensywnymi opadami. 

 
Ad. 6 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poinformował, Ŝe następnym punktem jest uchwalenie budŜetu gminy 

na 2018 r. 
 
a)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak - odczytał obecnym treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie uchwały budŜetowej Gminy Fabianki na 2018 
rok (w załączeniu do protokołu). 

 
b)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak - odczytał obecnym treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy w sprawie wyraŜenia opinii o moŜliwości sfinansowania planowanego deficytu, przed-
stawionego w projekcie uchwały budŜetowej Gminy Fabianki na 2018 rok (w załączeniu). 

 
c)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak - zapytał czy Pani Skarbnik chce zabrać głos w tym punkcie.  
 
Skarbnik-  przedstawiła autopoprawkę uchwały, która została wniesiona. Poprawka ta dotyczy pozycji „dota-

cji dla biblioteki” rozdz. 921/16, dotacja się zwiększa o 3tyś. Druga zmiana dotyczy pomyłki jaka 
nastąpiła w dziale oświata i wychowanie w rozdziale szkoły podstawowe. Przez pomyłkę zostały źle 
policzone paragrafy tj. §40/40, w projekcie budŜetu zostały przedstawione 1.150.261 zł powinno być 
115.261,00zł . WiąŜe się to ze zmianą § składek zusowskich 41/10 i 41/20. W związku z tą pomyłką 
następuje zmiana wydatków. Zmniejszenie o 1.232.582 zł, wydatki po zmianie będą wynosiły 
47.908.390 zł. Deficyt zmniejsza się do kwoty 12.675.885 zł. 

 
Radna Szczepańska Ewa - powiedziała, Ŝe mieszkańcy mają pretensje odnośnie punktu z drogami, poniewaŜ 

Pan wójt do budŜetu dał 1.200.000 zł na 13 sołectw.  GdyŜ 150 tyś. Witoszyn Stary i 700tyś. przebu-
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dowa drogi gminnej Chełmica Uniechowo. Jak pozostałe sołectwa? Nadmieniła, Ŝe mieszkańcy 
Chełmicy Małej  proszą o załatanie drogi w Chełmicy przy wiatrakach, gdyŜ nie udało się tego zro-
bić, a było to obiecane.  

 
Wójt Gminy – odniósł się do wypowiedzi Radnej Szczepańskiej przypominając, Ŝe w trakcie roku pracowali-

śmy nad wnioskiem przebudowy drogi w m. Lisek. Na bieŜąco informował  Radę na kilku sesjach w 
trakcie przedstawiania swoich sprawozdań, Ŝe przystępujemy do wspólnego projektu  z gminą Bo-
browniki i gminą Lipno dotyczącego  przebudowy dróg takich jak: droga w m. Lisek  gm. Fabianki, 
Popowo i Łochocin gm. Lipno  oraz Gnojno gm. Bobrowniki.  Niestety w trakcie przygotowania do-
kumentacji z projektu wycofała się gmina Lipno.  Natomiast gmina Bobrowniki wycofała się z part-
nerstwa w przygotowywanym wniosku, ale  odcinek drogi w m. Gnojno będzie realizowała  z innego 
programu.   Dzisiaj mogę powiedzieć, Ŝe projekt przebudowy drogi był  bardzo dobrze przygotowa-
ny, bowiem przy zaostrzonych kryteriach  uzyskał akceptację i został oceniony  pozytywnie. W ten 
oto sposób gmina pozyskała  pół miliona zł  dofinansowania do tej drogi. Przypomniał takŜe radnym, 
Ŝe jest to  trzeci przygotowany wniosek  przez Wójta,  który został  pozytywnie rozpatrzony, a z tych 
środków  gmina dotychczas nie korzystała.  Dodał, Ŝe nie jest prawdą, Ŝe będzie przebudowywany 
odcinek drogi o długości 300 m. tylko około  1,5 km.   Dodał, Ŝe trudno mu jest bronić tego sołec-
twa, poniewaŜ z niego pochodzi, ale w okresie ostatnich 3 lat  w sołectwie Lisek nie było alokacji 
środków na cele inwestycyjne, w tym przebudowę dróg  o czym Pani Radna juŜ nic nie wspomina. 
Powiedział, Ŝe w swojej kampanii i pracy zawsze dąŜył do zrównowaŜonego rozwoju, by wyrówny-
wać szanse, a Ci mieszkańcy sobie sami nie poradzą. Ponadto ten rok jest bardzo trudny co do 
utrzymania dróg w dobrym stanie technicznym, na co mają wpływ skrajne warunki atmosferyczne w 
postaci obfitych opadów deszczu.  

 
Brak pytań w związku z analizą budŜetu. 
 
d)  
Radny Znajmiecki Marian – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji BudŜetu i Finansów wypracowane na 

posiedzeniu w dniu 13grudnia 2017 roku dotyczące projektu budŜetu na 2018 rok. Członkowie ko-
misji Rady Gminy Fabianki przeanalizowali projekt budŜetu na 2018 r. Komisja zaopiniowała go 
pozytywnie nie zgłaszając zastrzeŜeń do tego projektu. 

 
Radny Cackowski Adam – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Rozwoju Gminy, Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego wypracowane w dniu 13 grudnia 2017 roku dotyczące bu-
dŜetu na 2018 rok. Komisja zaopiniowała go pozytywnie nie zgłaszając zastrzeŜeń do tego projektu. 

 
Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 

Spraw Społecznych wypracowane w dniu 12 grudnia 2017 roku dotyczące budŜetu za 2018 rok. 
Komisja zaopiniowała go pozytywnie nie zgłaszając zastrzeŜeń do tego projektu. 

 
Radny Błaszczyk Włodzimierz - poinformował, iŜ Klub Radnych „Jedność” odbył posiedzenie w dniu 

13.12.2017 r., w pełnym składzie statutowym, dotyczące uchwalenia budŜetu gminy na 2018 rok 
oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2038. Szczegółowo przeanalizowali dwa pro-
jekty. Nie zgłoszono Ŝadnych poprawek i uwag. Stwierdzono Ŝe jest to budŜet trudny jednak wyko-
nalny prze z Wójta Gminy Fabianki. Zawarte są w nim inwestycje mające duŜe znaczenie dla po-
prawy Ŝycia mieszkańców, dobrego funkcjonowania gminy. Wszyscy członkowie klubu pozytywnie 
zaakceptowali projekt budŜetu  Gminy i Wieloletnia prognozę finansową. 

 
e)  
Prezes Gminnego Związku OSP Andrzej Zieliński - powiedział, Ŝe nie miał okazji zapoznać się z budŜetem 

ale uwaŜa, Ŝe przynajmniej większość zadeklarowanych wniosków jako straŜ, została uwzględniona. 
Prosi radnych o to, Ŝeby doszła do skutku rozbudowa świetlicy, naprawienie dachu, jak i równieŜ 
wydzielenie garaŜu OSP. Chciałby równieŜ dofinansowania na opał do ogrzewania świetlic jedno-
stek OSP.  

 
Radny Cackowski Adam – powiedział, Ŝe jest Radnym okręgu Chełmica Mała – Skórzno. Większość dróg w 

Chełmicy Małej jest zaniedbana, pogoda która jest w tym roku niestety robi problemy w utrzymaniu 
dróg. Drogi które zostają załatane, po dwóch tygodniach znów trzeba niestety remontować. Ten bu-
dŜet który mamy, myślę Ŝe masę dało by się przemieszać. MoŜna by z innego zabrać na drogi, ale 
tam gdzie jest dofinansowanie to trzeba brać środki Ŝeby część pozyskać z zewnątrz. Dodał, Ŝe Pan 
Wójt ku temu idzie Ŝeby jak najwięcej tych środków ściągnąć. W Skórznie była teŜ droga do załata-
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nia i została naprawiona, ale czy tylko Skórzno z tej drogi korzysta? Tutaj pół Gminy tą drogą się 
porusza. Chełmica Mała – Świątkowizna jest drogą teŜ połączoną i zostało coś zrobione więc nie jest 
zapomniana Chełmica Mała.  

 
Sołtys Chełmicy Małej Nowicki Krzysztof – powiedział, Ŝe Radny Cackowski słusznie mówi. Droga do 

Małej Chełmicy jest dla wszystkich. Na drodze w Chełmicy Małej Pan Kierownik ZGK juŜ nie raz 
był i mają świadomość, Ŝe Ŝadna naprawa tam nic nie da i myśli Ŝe naprawa tam nie ma sensu. 

 
Sołtys Szpetala Górnego Kawczyński Rafał - odnośnie budŜetu zapytał o budowę sieci sanitarnej.  Kiedy 

będzie ogłoszony przetarg i kiedy ruszy budowa. Dodał Ŝe wie, Ŝe będzie ciągnięty kolektor Nasie-
gniewo i będą przyłączane ulice Płocka i Sadowa. Czy będzie to szło za jednym zamachem czy w 
jakiś sposób podzielone. Następna rzecz która jest w budŜecie: budowa kanalizacji na ul. Włocław-
skiej. Czy ul. Włocławska i sąsiednie podłączone zostaną do Włocławka czy teŜ do naszej oczysz-
czalni w Szpetalu Górnym. Wykonanie modernizacji oczyszczania wody w Szpetalu Górnym sza-
cowany koszt 4,5miliona. W przyszłym roku ma być przeznaczone 150 tyś. Czy konkretnie jest pod-
jęte co będzie z tych pieniędzy robione przy tej stacji, Ŝeby znowu nie było sytuacji z bakterią koli. 

 
Wójt Zbigniew Słomski – poinformował, Ŝe nie ma u nas w Gminie takiej sytuacji, Ŝeby wybiórczo kaŜda 

jednostka OSP miała kupowany opał. Mogły być tylko ograniczenia co do ilości i dotyczyło to 
wszystkich jednostek.  Odnośnie przebudowy świetlicy podkreślił , Ŝe było wiadome Panu Prezeso-
wi i wszystkim Państwu równieŜ, jakie  są trudności  w pozyskaniu dofinansowania w nowej per-
spektywie na przebudowę świetlicy OSP w Nasiegniewie, gdyŜ niejednokrotnie informował na se-
sjach. Dodał, przy tym, Ŝe nie jestem człowiekiem biernym, który łatwo się poddaje, ale szuka róŜ-
nych moŜliwości pozyskiwania środków i taką ścieŜkę  wypracował. Co do  moŜliwości pozyskania 
środków na remizę rysuje się szansa przebudowy świetlicy.  Podkreślił, Ŝe bardzo racjonalnie pod-
chodzi do wydatkowania  środków publicznych i często dokonuje trudnych wyborów nie zawsze sa-
tysfakcjonujących społecznych działaczy, ale za to przynoszących o wiele większe efekty.  JeŜeli 
moŜna pozyskać do 70 % środków zewnętrznych i przy okazji przebudować garaŜ, to w tym kierun-
ku dąŜy. Dlatego teŜ tak zdecydował w przypadku  realizacji tejŜe inwestycji. UwaŜa, Ŝe większość   
robót  moŜe być przeprowadzonych w ramach przebudowy świetlico - remizy, a to powoduje więk-
sze oszczędności finansowe.  

                Co do sugestii sołtysa z Chełmicy Małej poinformował, Ŝe na  zebraniach  sołeckich została podjęta 
decyzja o przebudowie  dwóch dróg z tegorocznego budŜetu. W przypadku powstania oszczędności 
po przeprowadzonych postępowaniach przetargowych wygospodarowane  wtedy środki mają być 
przeznaczone na połoŜenie  nowej nawierzchni asfaltowej od wjazdu p. Siecińskiego w kierunku 
drogi asfaltowej do p. Sadowskiego.   

                Odnosząc się do poruszonego przez sołtysa R. Kawczyńskiego problemu  skaŜenia wody poinfor-
mował, Ŝe w obecnej perspektywie finansowej 2014-2020 nie jest moŜliwa  przebudowa sieci wodo-
ciągowej na terenie całej gminy Fabianki, a szczególnie w m. Szpetal Górny i modernizacja ujęcia 
wody. Szacunkowy koszt tychŜe inwestycji  to kwota opiewająca na około 25 ml. zł. Dlatego teŜ  do 
chwili pozyskania dofinansowania środkami z budŜetu państwa, od dwóch lat poszukuje i podejmuje  
róŜne działania doraźne,  aby  uniknąć takich skaŜeń. A w razie ich wystąpienia  abyśmy mieli  inne 
źródło zasilania w wodę.  Drugim takim źródłem jest moŜliwość  spięcia naszej  sieci  wodociągowej 
z miastem Włocławek. Zamierzamy budować „nitkę wodociągową od ulicy Dobrzyńskiej do ulicy 
Lipowej, co pozwoli zasilić  praktycznie cały teren naszej gminy. Zamierzamy wprowadzić  nową 
biologiczną technologię uzdatnia wody, którą na obecnym etapie monitorujemy.  Posiadamy pisem-
ne zapewnienie  firm wiodących w tej dziedzinie, Ŝe w przypadku  zastosowania powyŜszej  metody 
skaŜenie  wody colą nie występuje. Podkreślił takŜe, ze aby uzdrowić temat wody naleŜy przebudo-
wę i modernizację ujęcia w Szpetalu Górnym łączyć wspólnie z  przebudową sieci wodociągowej. 
Sama modernizacja ujęcia nic nie da.  

                Mówiąc o obecności w wodzie bakterii coli, nie zgadza się z zarzutem stawianym przez Pana Kaw-
czyńskiego, Ŝe to Gmina ukryła informację. Jest to przekłamanie, poniewaŜ  w tej kwestii obowiązu-
je pewna  procedura. To nie jest tak, jak twierdzi Sołtys, Ŝe Gmina zwleka z powiadomieniem 
mieszkańców. By móc ogłosić taki komunikat  musi być przyjęte oficjalne stanowisko Inspektora 
Sanitarnego w postaci wydanej decyzji.  W momencie otrzymania oficjalnego komunikatu, podej-
mowane są  natychmiastowe działania naprawcze i jednoczesnym powiadomieniem naszych miesz-
kańców. W tym celu wykorzystywane są wszystkie moŜliwe do tego środki przekazu m.in. radio, 
współpracę z sołtysami, strony internetowe gminy, system powiadamiania sms. i inne.  Podkreślił, Ŝe 
nie moŜemy sami ogłosić komunikatu o skaŜeniu wody przed zajęciem oficjalnego stanowiska przez 
Inspektora Sanitarnego.   
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                Wójt ponownie powrócił do tematu modernizacji ujęcia wody. Podał, Ŝe sama modernizacja ujęcia 
wody to koszt na obecną chwilę  około 8 – 9 mln zł.  Brak  modernizacji  sieci wodociągowej nie za-
bezpiecza nas przed skaŜeniami wody. Podkreślił, ze od kiedy został Wójtem poszukuje 
środków  na skanalizowanie nie tylko Szpetala Górnego, ale całej gminy, gdyŜ  traktuje to 
jako jeden z głównych priorytetów jego działalności. To wniosek naszej gminy jako pierw-
szy został złoŜony w Urzędzie Marszałkowskim, gdzie w trakcie zmieniono zasady. W na-
stępstwie zostało złoŜone z innymi samorządami  odwołanie i równolegle przystąpiono do 
zmiany projektu na nowych zasadach. Wniosek został złoŜony w drugim terminie, gdzie 
równieŜ  Urząd Marszałkowski zmienił pewne zapisy. Po kilku jego interwencjach i uzgod-
nieniach wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  Będzie realizowany w 2018 r.  gdzie od-
zwierciedleniem tego są  proponowane środki na te działanie  w projekcie budŜetu, nad któ-
rym  dzisiaj Rada Gminy debatuje i sądzi, Ŝe zostanie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Radny Gminy Adam Rejmak -  Chyba nie wszyscy sobie zdają sprawę, Ŝe to czym został wyróŜniony Pan 

Wójt  to nie jest kurtuazja. Mało Gmin takich jak Gmina Fabianki zdobyła fundusze Unijne. I to co 
uzyskał Pan Wójt od Marszałka to jest wyraz najwyŜszego szacunku i podziękowania, Ŝe w tak krót-
kim czasie zdobył pieniądze dla Gminy. 

 
Prezes Gminnego Związku OSP Andrzej Zieliński - Poprosił Pana Przewodniczącego, ze względu na to, iŜ 

jest zapraszany na sesje aby mógł się przed taką sesją równieŜ zapoznać z budŜetem na swoim eg-
zemplarzu. Nadmienił, Ŝe nie chce całego budŜetu gminy, a jedynie to co dotyczy straŜy. Dodał, Ŝe 
łatwiej byłoby mu się wtedy odnieść do tego budŜetu. 

 
Radny Gminy Adam Rejmak – Powiedział, Ŝe bardzo się cieszy, Ŝe Pan prezes walczy w sprawie straŜaków. 

Odnośnie budŜetu nie mamy w zwyczaju wysyłać wszystkim projektu budŜetu. Natomiast dla mnie 
nie ma problemu Ŝeby Pan prezes otrzymywał projekt budŜetu.  

 
Sołtys Chełmicy Małej Nowicki Krzysztof -  Droga Uniechowo Chełmica Mała jest nam potrzebna i dzięku-

jemy, Ŝe zmieściła się w budŜecie. 
 
Sołtys Szpetala Górnego Rafał Kawczyński – Cały czas nie dostał konkretnej informacji odnoście kanaliza-

cji na ul. Włocławskiej i Płockiej. Interesują go bardziej konkretne rzeczy, kiedy dokładnie ruszy ta-
ka budowa. I równieŜ pytał się czy będziemy podpięci do Włocławka czy będziemy w Szpetalu Gór-
nym.  

 
Wójt Zbigniew Słomski -  Co do budowy kanalizacji w  ul. Włocławskiej i Płockiej to naleŜy rozdzielić te 

dwa zadania. Dodał, Ŝe nikt z mieszkańców nie usłyszał z jego ust, Ŝe w tym roku będzie budowany 
kolektor kanalizacyjny na ulicy Włocławskiej, gdyŜ  zgodnie z  przyjętym harmonogramem budowy 
kanalizacji ulica Włocławska  z ulicami do niej przyległymi w 2018 r  będzie projektowana. Taka   
umowa  została juŜ zawarta z projektantem i zadanie będzie realizowane w takim zakresie  jak to by-
ło przedstawiane. Natomiast w przypadku ulic Płockiej, Sadowej i Jesionowej to będzie budowana 
juŜ kanalizacja z nakierowaniem ścieków z Nasiegniewa.  Wszystkie szczegóły zawarte są w projek-
cie budowlanym dotyczącym tejŜe inwestycji.  Co do  przedstawienia dzisiaj  terminu  realizacji tego 
zadania to Wójt podał, Ŝe nie będzie określał, czy to nastąpi w  miesiącu marcu, czy styczniu, bo Pan 
sołtys  i tak po swojemu często przekłamując podaje inny termin.    

 
Waldemar Maciniak – Dodał kilka konkretów o kanalizacji w Szpetalu Górnym tzn. ul. Włocławska, Płocka, 

Jesionowa i Sadowa. Właśnie wczoraj dostaliśmy informację o przyznanym dofinansowaniu. Cały 
projekt to jest 4 miliony, kosztorysowo 4 miliony 280 tysięcy. Dotacja jest 85%  kosztów kwalifiko-
wanych to jest około 2 miliony 265 tyś. To jest największa dotacja jednorazowa w tej kadencji. Prze-
targ to będzie kwestia Styczeń/Luty. Samo zamknięcie prac i rozliczenie projektu zostało zaplano-
wane do kwietnia 2019 roku. 

 
Przewodniczący Rady Adam Rejmak – odniósł się do wypowiedzi Sołtysa Szpetala Górnego. Pan zadał 

pytanie kiedy będzie przetarg. Pan Wójt wyraźnie powiedział, Ŝe to nie od Pana Wójta zaleŜy kiedy 
będzie ogłoszony przetarg tylko będzie uzaleŜniony od tego kiedy będzie podpisana umowa. 

 
Radna Szczepańska Ewa – Poprosiła o odczytanie treści certyfikatu. I stwierdziła, Ŝe gratulacje naleŜą się 

Panu KrzyŜanowskiemu bo to on był wtedy wójtem.  
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Przewodniczący Rady Adam Rejmak – dodał, Ŝe oczywiście, Ŝe gratulacje naleŜą się równieŜ Panu KrzyŜa-

nowskiemu. 
 
Przewodniczący Rady Adam Rejmak – Czy są jeszcze jakieś pytania ?  
Brak pytań 
 
f)   
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań przystąpił do odczytania treści projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu na 2018 rok.   
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 14 radnych) w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 
0 „przeciw” podj ęła uchwałę Nr XXIX/247/2017 Rady Gminy Fabianki z dnia 19 grudnia 2017 roku w 
sprawie budŜetu na rok 2018. 
 
g) Przewodniczący RG Adam Rejmak - odczytał obecnym treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finanso-
wej Gminy Fabianki (w załączeniu do protokołu). 

 
h)   
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o krótkie przedstawienie 

zmian, które zaszły w uchwale. 
 
Skarbnik Gminy  – Projekt uchwały jest bez zmian. Natomiast zmienia się załącznik nr 1. Wydatki uległy 

zmianie od kwoty która została podana, zmienia się deficyt. załącznik nr 2 zostaje bez zmian.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań przystąpił do odczytania treści projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2018-
2038 oraz zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 14 radnych) w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 
0 „przeciw” podj ęła uchwałę Nr XXIX/248/2017 Rady Gminy Fabianki z dnia 19 grudnia 2017 roku w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2018-2038. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- ogłosił chwilę przerwy. 
 
Ad.7 
pkt 1)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – wznowił obrady oraz poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o 

krótkie przedstawienie zmian, które zaszły w uchwale oraz w budŜecie.  
 
Skarbnik Gminy  – poinformowała, Ŝe zostało dodane zarządzenie wójta 15 grudnia które zmieniało budŜet, 

zwiększone były dochody i wydatki o dotację jaką otrzymaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego dla opie-
ki na wypłacenie zasiłków. W związku z tym uległy zmianie kwoty. W budŜecie przyjmujemy kwotę 
na koniec roku którą Panu Wójtowi udało się pozyskać ze Stowarzyszenia Salutaris - 5 tysięcy, którą 
przyjmujemy po stronie dochodów i wydatków. Przeznaczamy teŜ w dziale ośrodek pomocy spo-
łecznej, tj. kwota środki przeznaczone na rodzinę u której wydarzył się poŜar i będzie to wypłacony 
zasiłek. Dochody zwiększamy o 5000 zł, w rozdziale 85278,  wydatki w dziale rolnictwo i łowiec-
two – zwiększenie o 20 tyś, Zmiany następują w pozycji budowa wodociągów w dziale – transport i 
łączność, budowa chodników – zdjęta kwota 69,200zł,przebudowa dróg gminnych w roku 2017- 
zdjęta kwota 90,800zł. Są prowadzone nowe zadania i będą to zakupy materiałów budowlanych na 
drogę Lipową w Szpetalu Górnym-  70tyś zł., przebudowa drogi w Szpetalu Górnym Osiedle Mło-
dych – zakup materiałów 70 tyś zł. Dział Administracja publiczna – były zmniejszenia i przeniesie-
nia do działu 92195 i 90002. Dział Pomoc społeczna przyjęcie kwoty 5tyś zł i przyznane w dziale 
usuwanie skutków klęsk Ŝywiołowych. Zmiana nastąpiła równieŜ w dziale Gospodarka komunalna i 
Ochrona Środowiska- zwiększenie 47,780 ,00zł.Zmiany w Środki kultury- Świetlice – 4500zł .  

 
Brak pytań do projektu uchwały. 
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-
ły. 

 
Salę opuścił Radny Stroiński Artur. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/249/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie zmian do budŜetu na 2017 rok. 
 
Na salę wrócił Radny Stroiński Artur. 

 
pkt 2)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o krótkie przedstawienie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2017-2037. 
 
Skarbnik Gminy – Uległy zmianie kwoty w budŜecie i tym samym zmieniamy załącznik nr 1 uaktualniając te 

wszystkie kwoty wynikające z budŜetu .  
 
Brak pytań 

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/250/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Fi-
nansowej Gminy Fabianki na lata 2017 – 2037. 
 
pkt 3)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o krótkie przedstawienie 

w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania z budŜetu Gminy Fabianki na rzecz samorzą-
dowego zakładu budŜetowego środków finansowych wynikających z rozliczeń podatku od towarów i 
usług.  

 
Skarbnik Gminy - zgodnie z przepisami jest teraz inne rozliczenie z podatku od towaru i usług z Urzędem 

Skarbowym, do tej pory jednostki same ten podatek odprowadzały na konto Urzędu Skarbowego. Po 
centralizacji Gmina jest tylko podatnikiem tego podatku i Gmina odprowadza podatek do Urzędu 
Skarbowego natomiast jednostki rozliczają się z Gminą. Zakład budŜetowy rozlicza się równieŜ z 
Gminą. Zakład Ŝeby otrzymał zwrot z podatku Vat-u od Gminy musi być podjęta taka uchwała. 

 
Brak pytań 

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/251/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie określenia zasad ustalania i przeka-
zywania z budŜetu Gminy Fabianki na rzecz samorządowego zakładu budŜetowego środków finanso-
wych wynikających z rozliczeń podatku od towarów i usług.  
 
pkt 4)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak - poprosił Panią Kierownik GOPS Marię Skotnicką  o krótkie przedsta-

wienie w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opie-
kuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat i tryb ich pobierania. 

 
Kierownik GOPS Maria Skotnicka - Uchwała zostaje zmieniona poniewaŜ musi być dostosowana do prze-

pisów prawa które obowiązywać będą od 1 stycznia 2018r, a dotyczy to rozporządzenia w miejscu 
gdzie zwiększana jest kwota najmniejszego wynagrodzenia co za tym idzie stawki rodziny. 

 
Brak pytań. 
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/252/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem spe-
cjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warun-
ków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i tryb ich pobierania. 
 
pkt 5)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak - poprosił Panią Kierownik GOPS Marię Skotnicką o krótkie przedsta-

wienie w sprawie sprawienia pogrzebu przez gminę oraz określenia zasad zwrotu wydatków na po-
krycie kosztów pogrzebu. 

 
Kierownik GOPS Maria – Gmina jest zobowiązana do sprawienia pogrzebu. W pierwszej kolejności są to 

osoby bezdomne bez dochodu, ale wywołanie tej uchwały jest konieczne z uwagi na to Ŝeby dosto-
sować się do sytuacji prawnej a ponadto określić zasady zwrotu poniewaŜ coraz częściej się zdarza 
Ŝe, wśród zmarłych są osoby które pobierają świadczenie emerytalno rentowe a nie mają bliskiej ro-
dziny, wtedy gmina się zajmuje Ŝeby wyegzekwować środki finansowe na zasiłek pogrzebowy. 

 
Brak pytań. 

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem  
uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/253/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie sprawienia pogrzebu przez gminę 
oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu. 
 
pkt 6) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak  poprosił Andrzeja Kwaśniewskiego o przedstawienie projektu w spra-

wie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 r.  

 
Koordynator GKRPA Andrzej Kwa śniewski – Powiedział, Ŝe został juŜ przedstawiony na komisjach pro-

jekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziała-
nia Narkomanii na 2018 r.  

 
Brak pytań. 

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/254/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 r.  
 
pkt7)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Brak pytań. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/255/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wy-
robów zawierających azbest z terenu gminy Fabianki na lata 2017 -2032” 
 
pkt 8)  
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-
ły. 

 
Brak pytań 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/256/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 
współpracy Gminy Fabianki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2018”. 
 
pkt 9)  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Brak pytań 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/257/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Fabianki. 
 
pkt 10) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/258/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zago-
spodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospoda-
rowanie odpadami komunalnymi,. 
 
pkt 11)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Salę opuścił Radny Basiejko Tomasz. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/259/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia jednostkowych stawek do-
tacji przedmiotowych na 2018 rok dla zakładu budŜetowego. 
 
pkt 12)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/260/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 
Rady Gminy na 2018 rok. 
 
Na salę wrócił Radny Basiejko Tomasz. 
pkt 13) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/261/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2018 rok. 
 
pkt 14) 
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-
ły. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXIX/262/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia planów pracy stałych ko-
misji Rady Gminy Fabianki na 2018r.  
 
Ad.8  
Brak  
 
Ad.9 
Brak 
 
Ad.10 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – Odczytał petycję mieszkańców Bogucina odnośnie budowy kurników. 
 
Mieszkaniec Wilczeńca Boguckiego - dodał kilka słów odnośnie petycji i wyjaśnił, Ŝe budowa kur-

ników zagrozi zdrowiu mieszkańców jak i równieŜ spadnie wartość działek, a tutejsza lud-
ność zacznie sprzedawać swoje posiadłości.  

 
Radny Powiatowy KrzyŜanowski Jan – Odniósł się odnośnie decyzji wydanej na budowę oczysz-
czalni ścieków . Nadmienił Ŝe, nie było odwrotu i wraz z poprzednią radą przyjęli decyzję. Pan     
Piecuch zgłosił się z decyzją o wywoŜenie zanieczyszczeń. Dodał ,Ŝe nie  mogli się z tą decyzją zgo-
dzić ,ze względów, iŜ był to inny rodzaj ścieków. Wskazał Ŝe, odbyła się rozprawa administracyjna z 
udziałem projektanta odnośnie przyszłości budowy kurników o których było wspomniane  w piśmie. 
W wyniku sprawy, została podwaŜona opinia projektanta, jak i cała rozprawa która doprowadziła do 
oddalenia decyzji. Na koniec nadmienił Ŝe, na wniosek Rady odwołali się od decyzji przyszło projek-
towanych kurników do RDOŚ-iu i ta decyzja została wstrzymana. 
 
Mieszkaniec Pan Mariusz -  Odniósł Się do wypowiedzi Radnego Powiatowego. 
 
Wójt – Nadmienił ,Ŝe wie iŜ będą prowadzone inwestycje ,które budzić będą kontrowersje. Dodał ,Ŝe 
zawsze odwoła się do głosu społecznego, natomiast to  mieszkańcy mają największy argument w 
ręku taki jak zaskarŜenie. Dodał ,Ŝe przed podjęciem decyzji zorganizowane będzie spotkanie z 
mieszkańcami i Panem Piecuchem. 
 
Mieszkaniec Wilczeńca Boguckiego – Podziękował za odczytanie pisma.  
 
Ad.11 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zakończył XXIX sesję Rady Gminy Fabianki. 
 


